
Protokół Nr XXX/17  z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VII kadencji, które odbyło się 29 czerwca 2017r. w sali
narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom  przewodniczyła  Irena  Suprun  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w
Michałowie.

O godzinie10:00  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w Michałowie   -  otworzyła  obrady
XXX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 13 radnych. 

1. Ancipiuk Maria
2. Barszczewska Anna
3. Bielenia Nina
4. Borowski Jan
5. Burak Dorota
6. Dziewiątkowski Sławomir
7. Hajduczenia Marian
8. Kazberuk Alina
9. Ławreszuk Halina
10. Łuksza Sławomir
11. Łuksza Swietłana
12. Nos Eugeniusz
13. Suprun Irena – przewodniczący Rady

Nieobecni radni: Charytoniuk Marek – wiceprzewodniczący Rady, Kupraszewicz Ewa 

Ponadto w obradach uczestniczyli:
Burmistrz  Michałowa  –  Włodzimierz  Konończuk,  Zastępca  Burmistrza  Jerzy

Chmielewski, Skarbnik - Małgorzata Golak, kierownicy zakładów budżetowych, Mecenas –
Aleksander Bojczuk, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy gminy.

Przewodnicząca po  sprawdzeniu  listy  obecności,  stwierdziła,  że  obrady  są
prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji. 

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XXX sesji Rady Miejskiej w Michałowie
Radna Nina Bielenia zgłosiła  wniosek o wycofanie z bloku uchwał projektu uchwały

umieszczonej  w ppkt.  „c”  tj.  „w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Statutu
Gminy Michałowo”, z uwagi na brak wiceprzewodniczącego Marka Charytoniuka, który w
ostatnim czasie zajmował się tematem zmian w Statucie Gminy. 

Przewodnicząca poinformowała,  że  wiceprzewodniczący  Marek  Charytoniuk
usprawiedliwił  swoją  nieobecność  i  upoważnił  ją  do  wyjaśnienia  zmian  dokonanych  w
Statucie.

O godz. 10:10 na salę narad przybyła radna Ewa Kupraszewicz 

Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie  nad  wycofaniem z  bloku  uchwał  projektu
uchwały umieszczonej w ppkt.  „c” tj.  „w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia
Statutu Gminy Michałowo”
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Radni w głosowaniu jawnym 3 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 3 głosach
„wstrzymujących się” odrzucili wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia
Statutu Gminy Michałowo.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
Burmistrz zgłosił wniosek formalny o umieszczenie w porządku obrad, w pkt. 6 jako

ppkt. „e” projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego.
Burmistrz dodał, że w ostatnim terminie wpłynęła wycena lokalu i jest chętny nabywca.  

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  14  głosami  „za”  przyjęli  wniosek  o
umieszczenie  w  porządku  obrad,  w  pkt.  6  jako  ppkt.  „e”  projektu  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  
W obliczu braku innych wniosków Przewodnicząca przeszła do głosowania porządku

obrad z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami ,,za” przyjęli porządek:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Przyjęcie protokołów z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.
5. Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016

r. i informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Michałowo.
a)    opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Burmistrza
     sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 r.;
b)   podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem
     z  wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 r.;
c)    stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Michałowie;
d)   opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku odnośnie wniosku Komisji 
     Rewizyjnej;
e)    podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Michałowo.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie Gminy na 2017 r.;

b) w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich, lub 
robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na terenie 
gminy Michałowo

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Michałowo
d) zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do nowego 

ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe;
e) wyrażenia  zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

7. Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Michałowie podjętych w II półroczu 
2016r.
8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie

Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie
 W obliczu braku uwag do protokołu radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 

głosami „za” przyjęli protokół z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie
 W obliczu braku uwag do protokołu radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”,

przy 0 głosach „przeciw” i  1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli  protokół z XXIX Sesji
Rady Miejskiej w Michałowie. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz  przedstawił radnym sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (w

załączeniu do protokołu).
Przewodnicząca poinformowała  radnych,  aby  wszelkie  pytania  do  Burmistrza

kierować w punkcie obrad „Sprawy różne”. 

Ad 5.  Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy
Michałowo za 2016 r. i informacja o stanie mienia komunalnego Gminy Michałowo

Skarbnik na podstawie prezentacji multimedialnej omówiła sprawozdanie finansowe
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 r. oraz informację o
stanie mienia komunalnego Gminy Michałowo (prezentacja w załączeniu do protokołu).

Radna Maria Ancipiuk spytała dlaczego- porównując do roku 2014-w roku 2016
wydano o 10 razy mniej środków na inwestycje. Radna dodała, że w 2016r. pozostało 3,5 mln
zł wolnych środków na inwestycje, więc dlaczego - posiadając wolne środki -  dokonano cięć
w budżetach jednostek budżetowych.

Burmistrz  poinformował, że budżet był realizowany zgodnie z wytycznymi Rady a
pani  Skarbnik  w  prezentacji  uwypukliła  źródło  nadwyżki  oraz  rodzaj  niezrealizowanych
inwestycji. Burmistrz wyjaśnił przyczyny braku realizacji poszczególnych inwestycji. 

Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia
pozytywnej opinii o przedłożonym przez Burmistrza Michałowa sprawozdaniu z wykonania
budżetu za 2016 rok (uchwała RIO w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 r.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  14  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania
budżetu Gminy Michałowo za 2016 r.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.
Uchwała Nr XXX/200/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017

roku w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem z
wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 r. (w załączeniu do protokołu)

Radna Anna Barszczewska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę
Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Michałowa
za 2016 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium (uchwała i wniosek w załączeniu do
protokołu).

Następnie  Przewodnicząca oczytała  uchwałę  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
sprawie  wyrażenia  pozytywnej  opinii  o  przedłożonym  przez  Komisję  Rewizyjną  Rady
Miejskiej  w  Michałowie  wniosku  o  udzielenie  Burmistrzowi  absolutorium  za  2016  rok
(uchwała RIO w załączeniu do protokołu). 
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Projekt  uchwały w  sprawie udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Gminy
Michałowo z tytułu wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 rok

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie
„wstrzymującym  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi
Gminy Michałowo z tytułu wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 rok.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Uchwała Nr XXX/201/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017
roku  w  sprawie udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Gminy  Michałowo  z  tytułu
wykonania budżetu Gminy Michałowo za 2016 rok (w załączeniu do protokołu)

Burmistrz  podziękował  radnym  za  udzielenie absolutorium  z  tytułu  wykonania
budżetu Gminy Michałowo za 2016 rok oraz wszystkim,  którzy przyczynili się do realizacji
budżetu za 2016r. 

Przewodnicząca ogłosiła 10 min przerwy po czym wznowiła obrady. 

Po przerwie na salę narad nie powróciła radna Alina Kazberuk 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie zmian w budżecie na 2017 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.

Uchwała Nr XXX/202/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017
roku w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok (w załączeniu do protokołu)

Na salę narad powróciła radna Alina Kazberuk

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  sfinansowanie  prac
konserwatorskich, restauratorskich, lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych
do rejestru zabytków położonych na terenie gminy Michałowo

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie
udzielenia  dotacji  na  sfinansowanie  prac  konserwatorskich,  restauratorskich,  lub  robót
budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na terenie gminy
Michałowo.

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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Uchwała Nr XXX/203/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017
roku  w  sprawie udzielenia  dotacji  na  sfinansowanie  prac  konserwatorskich,
restauratorskich,  lub  robót  budowlanych  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru
zabytków położonych na terenie gminy Michałowo (w załączeniu do protokołu)

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXIII/217/08  Rady  Gminy
Michałowo z dnia 27 listopada 2008r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Michałowo 

Przewodnicząca  poinformowała,  iż  zmiany  w  statucie  były  przedmiotem dyskusji
wielu  posiedzeń  komisji  statutowej  –  w  rezultacie  powstał  bardzo  profesjonalnie
przygotowany dokument. Przewodnicząca dodała, że rezultatem ostatnich posiedzeń komisji
pod przewodnictwem wiceprzewodniczącego Marka Charytoniuka są zmiany zaznaczone w
projekcie uchwały w kolorze czerwonym.

W wyniku  dyskusji  radny Sławomir Dziewiątkowski zgłosił  wniosek formalny  o
wykreślenie w § 1 w pkt 27 – ustępu 2 w § 88 tj. "Członkowie Komisji Rewizyjnej podlegają
wyłączeniu  od  głosowania  w  sprawach,  które  dotyczą  ich  interesu  prawnego”.  Radny
motywując  wniosek stwierdził,  że  zapis  tego podpunktu  jest  powieleniem zapisów §  25a
ustawy nadrzędnej tj. ustawy o samorządzie gminnym. 

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  14  głosami  „za”  przyjęli  wniosek  o
wykreślenie w § 1 w pkt 27 - ustępu 2 w § 88 tj. "Członkowie Komisji Rewizyjnej podlegają
wyłączeniu od głosowania w sprawach, które dotyczą ich interesu prawnego”.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

W obliczu braku innych wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 1 głosie  „przeciw” i 1 głosie
„wstrzymującym się” przyjęli  uchwałę  w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/217/08 Rady
Gminy  Michałowo  z  dnia  27  listopada  2008r.  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminy
Michałowo.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Uchwała Nr XXX/203/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017
roku w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/217/08 Rady Gminy Michałowo z dnia 27
listopada 2008r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Michałowo

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkoły
podstawowej  i  gimnazjum  do  nowego  ustroju  szkolnego  wprowadzonego  ustawą  –
Prawo oświatowe

Zastępca Burmistrza Jerzy Chmielewski poinformował, iż zmiana uchwały wynika z
konieczności dokonania autopoprawki. Zastępca Burmistrza dodał,  iż, poprzednia uchwała
była przygotowana na podstawie wzoru i wytycznych z Ministerstwa, natomiast Kuratorium
zwróciło  uwagę,  że  zapis  §2  -dotyczący  sieci  szkół  -wynika  z  ustawy  i  w  uchwale  nie
powinien  być  ujęty.  Dlatego też,  aby uchwała  nie  została  uchylona przez  organ nadzoru,
dokonanie przedstawionej zmiany jest zasadne.  
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Radna  Alina  Kazberuk  przewodnicząca  Komisji  Oświaty  poinformowała,  iż
Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  14  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkoły podstawowej i gimnazjum do
nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Uchwała Nr XXX/204/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017
roku w sprawie  zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci  szkoły podstawowej i
gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

Burmistrz  poinformował,  iż  wpłynęło  podanie  o nabycie  lokalu,  została  dokonana
jego wycena a lokal zostanie sprzedany w trybie przetargowym. Na podstawie danych ujętych
w projekcie uchwały Burmistrz przybliżył szczegóły techniczne dot. lokalu. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  14  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego.

W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Uchwała Nr XXX/205/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 29 czerwca 2017
roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

Ad 7. Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Michałowie podjętych w
II półroczu 2016r.

Radna Anna Barszczewska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, iż
tematem ostatniego posiedzenia Komisji była kontrola realizacji uchwał za 2016 rok. Radna
poinformowała o ilości posiedzeń sesji w 2016 roku oraz stwierdziła, że uchwały realizowano
z  zachowaniem  ustawowych  procedur,  a  Komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  do  wykonania
uchwał.  Komisja  zwróciła  jedynie  uwagę,  aby  w  przyszłości  sprawozdania  zawierały
konkretne dane o samym wykonaniu uchwały. 

Ad. 8 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 
-  Radna Maria Ancipiuk spytała na jakim etapie jest budowa drogi Zaleszany – Jałówka
oraz prosiła o dane dot. ilości żwiru jaką wbudowano w drogę Zaleszany – Jałówka w latach
2008-2015. Radna stwierdziła, że nie słyszała, aby w tych latach przeznaczano żwir na tą
drogę-a  taka  informację  podano  w gazecie  samorządowej  –  Burmistrz  stwierdził,  że  na
pytanie o zakres prac w latach 2008-2015 mogliby odpowiedzieć radni z tamtego terenu tj.
radny  Charytoniuk,  czy  radny  Hajduczenia,  jednak  z  tego  co  wie,  na  tej  drodze  były
prowadzone prace.  Burmistrz dodał,  że  przy obecnej inwestycji  zlecono wykonanie badań
nośności tej drogi i wyniki wyszły prawidłowe, dlatego też jeżeli do przetargu wstawiana jest
określona ilość żwiru, to na pewno ta ilość zostanie wbudowana. 

W  kwestii  obecnego  etapu  prac  Burmistrz  poinformował,  iż  od  strony  Jałówki
następuje powierzchniowe utrwalenie drogi, a termin realizacji umowy kończy się 31.08 br. 
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-  Radna Ewa Kupraszewicz -  zgłosiła  potrzebę przyjrzenia się  inwestycji  budowy drogi
Zaleszany –  Jałówka i  zwrócenia uwagi  na  kwestię  wykonania  i  pogłębienia  istniejących
rowów odprowadzających wodę z pól, lasów - zanim dokona się utwardzenia drogi asfaltem –
Burmistrz poinformował,  iż  zalecenia  dot.  pogłębienia  rowów  zostały  przekazane
pracownikowi Urzędu. 
- Radna Alina Kazberuk – spytała o:

 konserwację  i  remonty  placów  zabaw,  gdyż  wiele  elementów  jest  zniszczonych,
przegniłych i  korzystanie  z  nich  jest  niebezpieczne;  tak  samo jest  na  skateparku.
Radna  dodała,  że  nie  wszędzie  są  wykoszone  tereny  wokół  placów  zabaw .
Przewodnicząca zwróciła uwagę na konieczność systematycznego odmalowywania i
dbania  m.in.  o  place  zabaw,  skatepark,  pomost  na  plaży  w  Rudni  –  Burmistrz
wyjaśnił, że polecił zabranie zniszczonych elementów oraz naprawę placu zabaw przy
zalewie  w  Michałowie;  to  co  się  da  naprawić,  po  naprawie  powróci  na  plac.
Burmistrz dodał, że koszenie traw jest systematycznie dokonywane.

 jaki odcinek drogi będzie wykonywany od Kuchm w kierunku granicy gminy, czy
będzie to całość  -  Burmistrz  wyjaśnił, że zgodnie z podjętą uchwałą i projektami
technicznymi będzie  wykonywany pierwszy etap tej  drogi  w związku z czym nie
będzie to całość. 

- Radna Nina Bielenia – poruszyła kwestię środków zewnętrznych pozyskiwanych przez
Gminę  oraz  projektów składanych przez  nasz  samorząd.  Radna  poinformowała,  że  złoży
pismo w tej sprawie.
- Radny Marian Hajduczenia poruszył temat:

 technicznych możliwości ewentualnego poszerzenia rowów na drodze Zaleszany –
Jałówka. Radny wyraził  obawę przed uszkodzeniem obecnej nawierzchni drogi pod
ciężarem ciężkiego sprzętu;

 konieczności  poprawy/wyrównania  dróg  gminnych,  których  właściwe  utrzymanie
wpływa na bezpieczeństwo przejazdu po tych drogach.
 

Ad. 9 Sprawy różne
Kierownik  Centrum  Medycznego  AM-Medica  Piotr  Jacuński  poinformował  o

możliwości korzystania z niektórych usług stomatologicznych w ramach NFZ w związku z
otrzymaniem przez Centrum Medyczne kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia oraz
przedstawił specjalności w jakich świadczy usługi AM-Medica. 

Pani  Magdalena  Jurczuk,  pracownik  Centrum  Medycznego  AM-Medica
poinformowała o działaniach profilaktycznych jakie są prowadzone przez Centrum, zachęciła
do  inicjowania  i   podejmowania  innych  działań  profilaktycznych,  na  które  Centrum jest
otwarte oraz przybliżyła zakres swojej pracy jako położnej w ww placówce. 

Ponadto poruszono następujące tematy:
-  Radny  Jan  Borowski  zaprosił  wszystkich  do  Bondar  na  „Bandarouskuju  Haściouniu”,
która odbędzie się dn. 15.07 br.;
- Radna Anna Barszczewska spytała o postęp prac nad oznakowaniem Kolonii Michałowo –
Burmistrz wyjaśnił, iż wystosowano pismo do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o
oznakowanie  Kolonii  Michałowo,  natomiast  PZD  przekierował  sprawę  do  Urzędu
Marszałkowskiego jako jednostki odpowiedzialnej za organizację  ruchu. W rezultacie była w
Urzędzie  komisja,  która  zapoznała  się  ze  sprawą  i  Urząd  w  najbliższym czasie  otrzyma
stosowne pismo w tej kwestii.  
- Przewodnicząca – zwróciła się z zapytaniem do radnej Marii  Ancipiuk, dlaczego radna
napisała  do  Prokuratury  w  temacie  p.  Niepłoch  –  Sitnickiej,  p.  Gryca,  p.  Załęskiego  i
powiązała te tematy z jej  osobą oraz osobą Burmistrza.  Przewodnicząca stwierdziła,  że w

7



2015r. nie była ona Przewodniczącą Rady a była nią radna Maria Ancipiuk – Radna Maria
Ancipiuk stwierdziła, że otwarcie na sesji poinformowała, że te tematy zgłosi do Prokuratury.
Radna dodała, że temat skargi na działania Burmistrza występował na sesjach przez pół roku i
Przewodnicząca nie dopuściła do rozstrzygnięcia sprawy na sesji. Radna dodała, że o nic nie
posądzała p. Załęskiego tylko zgłosiła temat niegospodarności Burmistrza.  Przewodnicząca
odczytała  postanowienie  o  umorzeniu  śledztwa  Prokuratury  Okręgowej  w  Białymstoku
(postanowienie  w  załączeniu  do  protokołu).   Mecenas zaapelował  o  powściągliwość  w
temacie posądzania Burmistrza o niegospodarność,  dodając,  że jeżeli  po odczytaniu przez
Przewodniczącą  postanowienia  Prokuratury  padnie  pod  adresem  Burmistrza  zarzut  o
niegospodarność, wówczas Kancelaria będzie musiała prawnie zareagować. 
- Radna Ewa Kupraszewicz:

 spytała, czy zmieniły się zasady odnośnie płatności za odkrzaczanie poboczy, gdyż
do tej  pory odkrzaczanie było bezpłatne –  Burmistrz stwierdził,  że  odkrzaczanie
poboczy zawsze było płatne;

 zaproponowała przeznaczenie środków finansowych na rzecz Młodzieżowej Rady
Miejskiej, aby mogli oni realizować swoje pomysły, dokonując przy tym wyborów
na jakie cele przeznaczą posiadane środki;

 spytała,  czy  istnieje  szansa  na  zmianę  rozkładu  autobusów  PKS  od  01.07
br.-Burmistrz poinformował, że Urząd oczekuje na odpowiedź ze strony PKS.

-  Radna Dorota  Burak poinformowała,  iż  młodzież z  MRM zaproponowała  rozważenie
możliwości  wykonania  tzw.  street  workout  parku  tj.  ciągu  drabinek,  które  mogłyby  się
mieścić   obok skateparku.  Ponadto  młodzież  z  Nowej  Woli  prosiła  o  wygospodarowanie
miejsca  za  świetlicą  w celu  rozpalenia  ogniska  – Burmistrz stwierdził,  że  w momencie
przenoszenia  skateparku,  Rada  w  kolejnym  budżecie  postara  się  przeznaczyć  środki  na
wykonanie drabinek. W kwestii miejsca na ognisko za świetlicą w Nowej Woli Burmistrz
stwierdził,  że  nie  jest  za  tym  pomysłem  z  uwagi  na  zagrożenie  pożarowe,  jednakże
zaproponował możliwość postawienia tam grilla. 
- Sołtys Sołectwa Planty Agata Gryko:

 spytała o możliwość naprawy drogi pomiędzy Julianką a Sacharkami –  Burmistrz
stwierdził,  że  Kierownik  Spółdzielni  Kółek  Rolniczych  w  Michałowie  podjął  się
naprawy powyższej  drogi, która jest drogą rolniczą;

 prosiła  o  wykoszenie  poboczy  pomiędzy  Plantami  a  Odnogą  (w  kierunku
Maciejkowej Góry).

- Sołtys Sołectwa Bachury Zdzisław Worona prosił Radnych i Burmistrza o wpłyniecie na
Urząd Pocztowy w kwestii przedłużenia o pół godziny czasu otwarcia Poczty – umożliwi to
wielu  osobom  pracującym  do  godz.  15:00  skorzystanie  z  usług  Poczty  –  Burmistrz
stwierdził, że Poczta kieruje się względami ekonomicznymi, niemniej jednak będzie można
wystosować pismo z prośbą poruszoną przez Sołtysa.
-  Przewodnicząca poruszyła  temat  potrzeby  istnienia  placu  zabaw  na  osiedlu  przy  ul.
Świętojańskiej.

Ad. 10 Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Miejskiej
Przewodnicząca podziękowała Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury Marcinowi

Siekierko za dobrą organizację „Dni Michałowa” oraz sołtysowi sołectwa Jałówka Piotrowi
Dąbrowskiemu za organizację uroczystości jakie miały miejsce w Jałówce. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca zamknęła obrady XXX Sesji
Rady w Michałowie VII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie
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Protokołowała: U. Tarasewicz
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